
 

Bevara vår kultur och historia! 

Miljöpartiet har reagerat på hur viktiga kulturmiljöer i Märsta rivs eller byggs om. 
Miljöpartiet menar att trevliga äldre områden både i Sigtuna och Märsta är viktiga för 
tryggheten och ortens identitet. 

När det gäller Smedsgården vill varken Kommunstyrelsens ordförande Olov Holst (M) eller 
SigtunaHems vd Göran Langer ta ansvar för rivningsplanerna som skapat stor oro hos 
hyresgästerna. Miljöpartiet anser att det är rimligt att den moderatledda kommunledningen 
har kontroll på hur det kommunägda SigtunaHem agerar. När de högst ansvariga skyller på 
varandra kommer hyresgästerna i kläm. Så här får kommunens hyresgäster inte behandlas. 

I sin korrespondens med hyresgästerna hänvisar SigtunaHem till kommunen och kommunen 
hänvisar till SigtunaHem.  

SigtunaHem skriver till hyresgästerna: 

-     Just nu förs en dialog med Sigtuna kommun. Får vi klartecken från Sigtuna kommun så ska 
ett arbete med detaljplan påbörjas. 

-     Dialog förs med planchef, stadsarkitekt och mark- och exploateringsansvarig på Sigtuna 
kommun. Hos oss på SigtunaHem är det vår VD som är ansvarig. Han har ansvaret att 
genomföra de beslut som vår ägare och styrelse tar. 

-      Vi beklagar djupt återigen att ni erbjudits en renovering som sedan drogs tillbaka utan 
någon riktig förklaring. 

I sin insändare skriver SigtunaHems vd, tvärt emot sin egen personal: 

-     Redan när planerna för att renovera fastigheten Sätuna 3:181 stoppades för mer än ett år 
sedan så gick vi ut med information om orsaken. 

-     Däremot så håller SigtunaHem på att ta fram ett förslag för hur fastigheten Sätuna 3:181 
skulle kunna utvecklas. Det sker i linje med det uppdrag vi har från vår ägare, Sigtuna 
kommun – att utreda var och hur vi kan bygga nya bostäder. 

Kommunstyrelsens ordförande Holst (M) i sin tur verkar inte känna till dialogen som 
SigtunaHem säger sig ha med sin ägare Sigtuna kommun. I sin aggressiva insändare skriver 
han: 

-     Poängteras bör att det är SigtunaHems förslag att riva husen, inte kommunens. Kommunen 
har hittills inte ens fått förfrågan om att göra den isåfall nödvändiga detaljplaneändringen. 

Miljöpartiet efterlyser ordning och reda i kommunledningen och kommunägda bolag och en 
transparent kommunikation med respekt för hyresgästerna. Att till varje pris skapa fler 
bostäder på bekostnad av historiska och kulturella värden som ger trivsel, trygghet och 
identitet i Märsta och Sigtuna är inte en rimlig prioritering. 
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